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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-01-16 

kl. 10.00 – 11.30 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Pelle Fahlén (delvis), Eva Fohlström, Tomas Grahn, Anita 

Skarphagen, Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Anna Nilsson Ekroth.  

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 93 006 kronor. Inkluderar då inkommande bidrag till vår 

kommande sockenbok. 

8 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2024.  

Vi beslutade att skicka ut påminnelse om inbetalning av medlemsavgiften för år 

2024 till våra medlemmar som har e-post. 

  

5. Flaggning 

På Kenneths förslag skickade vi i början av januari ut en förfrågan om hjälp med 

flaggningen på våra båda flaggstänger i samhället till våra medlemmar via e-post. 

En medlem hörsammade vår förfrågan, Erik Olsson, som kommer att ta hand om 

flaggningen den första av kommande flaggdagar den 28 januari. Därefter får vi 

fatta nytt beslut inför nästa tillfälle. De i styrelsen som kan ställa upp är Anna, 

Gullbritt, Kenneth, Tomas och Pelle. 

 

6. Kassör i föreningen 

Posten som kassör i föreningen är nu vakant efter Carinas bortgång. Kenneth har 

informerat Valberedningen och bett om förslag till ny styrelseledamot som också 

kan fungera som kassör från och med kommande årsmöte. 

Kenneth och Anita kommer att sköta kassörssysslan fram till årsmötet. 

 

 

7. Inför Årsmötet 

Arne Eklund är vidtalad att vara ordförande vid vårt årsmöte den 17 mars 2024. 

Kenneth och Anita kommer att gå igenom år 2023 års intäkter och utgifter utifrån 

de handlingar Carinas make har lämnat ifrån sig och framställa Resultat- och 

Balansräkning, Budget och en Verksamhetsplan. 

Verksamhetsberättelsen skrivs av Gullbritt. 

Förtäring vid mötet fixar vi själva, t.ex. pajer och sallad. 
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Gullbritt kontaktar Berit Ångman Svedjemo med en förfrågan om hon i anslutning 

till mötet kan berätta om de konstverk som Region Gotland har placerat i Bunge 

socken.  

  

8. Fårösunds utveckling 

– Möte kommer att hållas den 6 mars för att resonera med övriga 

socken/hembygdsföreningar på norr att gå samman vid större gemensamma frågor, 

t.ex. bildandet av Bläse Nationalpark, med att finna flera alternativ till hjälp över 

föreningsgränserna m.m. med syfte att Fårösunds utveckling ska vara en 

paraplyorganisation för alla föreningar i socknarna. Ev. gemensam hemsida. 

– Man har tagit upp den text vi skickat till FU, där vi bad om stöttning av vårt 

förslag till skrivelse till Regionen att Fårösund skall betraktas som ett särskilt 

område med möjlighet att besluta om en hastighetsbegränsning till 40 km/tim och 

sagt OK till skrivelsen. Tomas tar på nytt upp frågan på FUs nästa styrelsemöte. 

 

9. Nyhetsbrev 

Nyhetsbrev har kommit från Gotland hembygdsförbund och Kulturarvsutvecklaren 

på Gotland. 

Bl.a. puffar man för att delta i programmet ”Arvet – hållbar kulturarvsturism” som 

syftar till att rusta kulturarvets besöksmål för framtiden och deltagande i 

kommande årsstämma den 18 februari i Halla bygdegård. 

 

10. In/Ut skrivelser  

Förfrågan om en intervjutid har kommit från en studerande vid Lunds Universitet 

gällande Arkivvetenskap. Gullbritt har svarat skriftligt på de frågor som ställdes i 

brevet och meddelar att vi avstår från intervjutid. 

 

11. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varat ca 2 500 

 i genomsnitt per månad.   

Anita kommer att få instruktioner av Valter om hantering av programmet bakom 

vår hemsida så att hon vid behov kan gå in och uppdatera hemsidan med nyheter 

och ändringar i redan skriven text, som avlastning och komplettering till Valter. 

 

12. Sockenboken 

– Ett möte med gruppen som arbetar kring Sockenboken återstår nu innan vi 

bestämmer antal exemplar, pris per bok m.m. och lämnar materialet till tryckning. 

 

13. Övrigt 

- Gullbritt har skrivit förslag till en informationstext att läggas ut på hemsidan att 

det nu finns ett tält att hyra från Bunge Sockenförening för användning inom 

Bunge socken. Några ändringar ska göras och sedan läggs texten ut på hemsidan. 
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- Finns det möjlighet för föreningen att köpa in det Chokladhjul som har använts 

vid ett flertal tillfällen vid Bunge Sockenförenings arrangemang och som finns i 

Carina Björklunds ägo? Förvaras i bilgaraget. Frågan tas upp med de efterlevande 

tillsammans med eventuella andra frågeställningar framöver. 

- Kommande aktiviteter. Valborgsmässoafton. Eva kollar med Bungekören. Tomas 

kollar föreslagen talare. 

Nationaldagen. Högtalaranläggning, Tomas kollar med Valter Möllerström. 

 

14.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 20 februari 2024 kl. 10.00 i Träffpunktens 

lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal. 

  

15. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


